Концепция для молодожёнов
· В день заезда Отель украсит номер: специальное пастельное белье, цветы, шарики
· Также в номер предоставят корзину с фруктами, шампанское и десерты
· По желанию гостей в один из дней завтрак будет доставлен в номер
· Также в один из дней по желанию гостей в ресторане будет организован романтический ужин.
· В ванной комнате будут размещены VIP средства для личной гигиены. 
Всё эти услуги работают при условии что молодожёны зарегистрировали брак максимум 1  год до заезда (нужен подтверждающий документ), также должен быть приоберетен номер с видом на море минимум на 7 ночей.
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Concept for Honeymoon
· On the day of arrival, the Hotel will decorate the room: special bed linen, flowers, balloons
· A fruit basket, champagne and desserts will also be provided in your room.
· At guests' request, breakfast will be delivered to their room on one of the days.
· Also on one of the days, at the request of guests, a romantic dinner will be organized in the restaurant.
· VIP personal hygiene products will be placed in the bathroom. 
All these services work provided that the newlyweds have registered their marriage a maximum of 1 year before arrival (a supporting document is required), and a room with a sea view must also be purchased for at least 7 nights.

